
Anti
Mold    Anti

 Bacteria

Natural

Best use for places like:

Health Forever Anti Mold Pack
          Good to use for foods, shoes, leather products, clothes, wardrobe, shoe cabinet, bathroom, kitchen,refrigerator,purse, 
3C products,and any kind of products or places that you want to resist mold,kill bacteria, eliminate odors and keep freshness.

1.Remove the sticker on the Anti-Mold Pack and place the Anti-Mold Pack with the product you want to preserve in a sealed
   box or sealed bag. Seal it to resist mold, kill bacteria, eliminate odors and keep freshness.
2.By different usages, the opened Anti-Mold Pack can be kept up to two months of effectiveness. ( It can last longer if sealed)
Caution:
1 . Do not open the package; it contains high concentration of plant essence. May cause eye irritation. Avoid contact  with eyes
      and nose. If in eyes, hold eye open and rinse slowly and gently with water. Call a doctor for treatment advice.
2. Avoid direct sunlight and keep in cool and dry place. Keep out of reach of children.
3. Do not eat.

Leather

 Books、Shoes Pillow 、Quilt

Clothes、Pants 

 Refrigerator冰箱  Bathroom浴室Closet  衣櫃

Basement地下室

 Car 汽車

Kitchen廚房 Shoe cabinet鞋櫃

皮件、皮革  衣服、褲子

 書本、鞋子 枕頭 、棉被 Bookcase書櫃
How to use:

說 明 :

1.防霉精靈包內含刺激性植物精油，請勿剪開鋁箔包，若不小心接觸到精油，請用大量清水沖洗，若身體有不適症狀,
   請停止使用並請示醫生。
2.請放置陰涼處，避免直接照射陽光；另外請放置於小孩不易取得之處。
3.請勿吞食(Do Not Eat)；避免直接接觸 眼睛和鼻子，以免刺激。
※ 保存期限:一年(未拆封)  ※ 製造日期:標示於包裝上(年/月/日)　　※ 製造產地:台灣/Taiwan  ※  內容物:5g

注意事項: 

防霉精靈使用方法:
1.撕開防霉精靈上的貼紙，讓鋁箔包內的防霉成份釋放出即可，放入欲保存物品的密封盒或密封袋中，密封起來即可達到
    防霉、抑菌、除臭、保鮮效果。
2.撕開後之防霉精靈包，依使用環境不同，有效期限2個月。(密封空間可延長使用期限)

Usages:

Ingredients: Natural Plant Essence, Wasabi, Grape Seeds and Chili.
Production date: Printed on the package (YYYY/MM/DD).  ※ Expires in : one year.  ※  Made in: Taiwan    ※  Net Weight: 5g.

       永康防霉精靈包內的成份是由多種天然草本植物提煉如:葡萄籽、山葵、辣椒.....等. 可以有效分解空氣中的異味, 例如:
密閉大空間/開放大空間/廚房/冰箱/廁所/浴室/衣物整理箱/衣櫃/鞋櫃/書櫃/車上/房間/名牌精品/３Ｃ相機/地下室/工廠/
加工廠....任何有需要防霉、保鮮、抑菌、除臭的物品與空間..等。(本產品適合使用於大空間)。

E-mail:taiwelltech@yahoo.com.tw
Http://taiwell.health-forever.net

Taiwell Technology Co.,Ltd.
Tel:886-2-2585-9816
Fax:886-2-2598-0935

Add :1F., No.96,Sec.3,Chengde Rd.,Datong Dist.,Taipei City 103,Taiwan

This is a patented product!
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